關於調整港元、澳門元及美元最優惠貸款利率 及儲蓄存款掛牌利率的通告

尊敬的客戶:

因應美國於 2022 年 9 月 21 日 (美國時間) 調高聯邦基金利率的目標區間 75 基點,經研究決定,本行自 2022 年 9 月 26 日起調升港元、澳门元及美元最優惠貸款利率(LOAN PRIME RATE)及儲蓄存款掛牌利率。其中,港元及澳门元最優惠貸款利率将由 5.25%上调至 5.375%,储蓄存款掛牌利率将由 0.001%上调至 0.125%;美元最優惠貸款利率将由 5.50%上调至 6.25%,並調升美元儲蓄賬戶活期存款掛牌利率至 2.25%。

特此通告

工銀澳門 2022年9月23日

Notice regarding the Adjustment of the HKD, MOP, USD Loan Prime Rate and Savings Rate

Dear Customers,

In response to the US Federal Reserve policy action of raising US Fed Funds Rate target range by 75 basis points on 21st September 2022 (US time), Industrial and Commercial Bank of China (Macau) hereby announces that effective on 26th September 2022, the HKD, MOP, USD loan prime rate and savings rate will be adjusted. In particular, the HKD and MOP loan prime rate will be increased from 5.25% p.a. to 5.375% p.a., and the savings rate will be increased from 0.001% p.a. to 0.125% p.a.. The USD loan prime rate will be increased from 5.50% p.a. to 6.25% p.a., and the savings rate will be increased to 2.25% p.a. accordingly.

ICBC (Macau)

23rd September, 2022